
  

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

Засідання постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
 
19 квітня 2021 року № 6 
м. Миколаїв 

Початок: 12.00  
депутатська кімната

 
Всього членів постійної комісії – 11 
 
Присутні: Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Миронова 

В.А., Порхун В.М., Олабін В.В., Шульгач С.В., Талпа М.В., 
Фат’янов А.В

Відсутні: Кіч І.В. 
Головуючий: Кухта І.В. 
 
Запрошені: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
Невеселий Владислав Валерійович – заступник начальника 
Служби автомобільних доріг у Миколаївській області. 
Гопанчук Євген Миколайович - начальник  Чорноморсько-
Азовського міжрегіонального управління. 
Середа Юрій Петрович – старший державний інспектор відділу 
державного нагляду за безпекою на морському та річковому 
транспорті Чорноморсько-Азовського міжрегіонального 
управління. 
Колосовський Олександр Михайлович – т.в.о. директора 
ДП «Миколаївський облавтодор».

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 
1. Про інформацію управління інфраструктури облдержадміністрації   

щодо: 
стану використання коштів субвенції з державного бюджету місцевим 

бюджетам на ремонт автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення; 

пооб’єктного розподілу коштів державної субвенції місцевим бюджетам 
на експлуатаційне утримання автомобільних доріг загального користування 
місцевого значення. 
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2. Про інформацію Служби автомобільних доріг у Миколаївській 
області стосовно: 

стану виконання ремонтних робіт у 2021 році на автомобільних дорогах 
державного значення, плану робіт на 2022 рік, проблемних питань; 

необхідності встановлення та облаштування майданчика ГВК (перед 
Баштанським кільцем, рухаючись з м. Новий Буг); 

необхідності встановлення світлофорів та відповідних дорожніх знаків у 
с. Возсіятське Єланецької селищної територіальної громади та на автомобільній 
дорозі державного значення Т-1507 при в’їзді у м. Очаків. 

3. Про інформацію Чорноморсько-Азовського міжрегіонального 
управління Державної служби морського та річкового транспорту України 
стосовно:  

відкриття річкової навігації та баз-стоянок маломірного флоту у 
Миколаївській області; 

процесу видачі свідоцтва на управління маломірним флотом у 
Миколаївській області (створення відповідних комісій).    

4. Про проблемні питання та шляхи їх вирішення ДП «Миколаївський 
облавтодор». 

 
Різне. 
 

СЛУХАЛИ: 1. Про інформацію управління інфраструктури 
облдержадміністрації   щодо: 

стану використання коштів субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам на ремонт автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення; 

                  Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 

                  Доповідач: Невеселий Владислав Валерійович – заступник 
начальника Служби автомобільних доріг у 
Миколаївській області. 

                 Доповідачі: Гопанчук Євген Миколайович - начальник  
Чорноморсько-Азовського міжрегіонального 
управління. 
Середа Юрій Петрович – старший державний інспектор 
відділу державного нагляду за безпекою на морському 
та річковому транспорті Чорноморсько-Азовського 
міжрегіонального управління. 

                  Доповідач: Колосовський Олександр Михайлович – в.о. директора 
ДП «Миколаївський облавтодор». 
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пооб’єктного розподілу коштів державної субвенції місцевим бюджетам 
на експлуатаційне утримання автомобільних доріг загального користування 
місцевого значення. 

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації.

У обговоренні взяли 
участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза А.В., 
Миронова В.А., Порхун В.М., Олабін В.В., Талпа М.В., 
Шульгач С.В., Фат’янов А.В.

 
Заступник голови облдержадміністрації запропонував в ході обговорення 

питання порядку денного розглянути питання про погодження спрямування 
субвенції з обласного бюджету, а саме: 

Южноукраїнській міській територіальній громаді в обсязі  
1500,00 тис. грн;   
Проведено голосування. За одноголосно 
Підсумки голосування: Погодити обсяг субвенції

 
Врадіївській селищній територіальній громаді в обсязі 2000,00 тис. грн;  

Проведено голосування. За одноголосно 
Підсумки голосування: Погодити обсяг субвенції

Миколаївській міській територіальній громаді в обсязі 1800,00 тис. грн на 
виготовлення проєктно-кошторисної документації ремонту автомобільної 
дороги по вул. Новозаводській у м. Миколаєві. 
Проведено голосування. За – 3 (Кухта І.В., Талпа М.В., Шульгач С.В.) 

Проти – 1 (Порхун В.М.) 
Утримались – 6 (Ігнатенко Є.О., Фатянов А.В.,  
Крет Ю.В., Олабін В.В., Миронова В.А., Кукуруза 
О.В.)

Підсумки голосування: Не погоджувати обсяг субвенції 
 
Депутат обласної ради Талпа М.В. запропонував звернутися до 

облдержадміністрації з метою виділення додаткового фінансування на 
проведення ремонтних робіт на ділянці автомобільної дороги загального 
користування місцевого значення від траси Р-75 до кільця у м. Первомайськ. 

Депутат обласної ради Порхун В.М. запропонував рекомендувати 
облдержадміністрації надати на розгляд комісії пропозиції стосовно 
проєктування ремонтних робіт у Первомайському районі на 2022 рік.  

Головою постійної комісії Кухтою І.В. запропоновано звернутися до голів 
Синюхинобрідської, Мигіївської, Горохівської територіальних громад 
включити до порядку денного найближчої сесії питання стосовно передачі 
проєктно-кошторисної документації Державному підприємству «Агенція 
місцевих доріг Миколаївської області» та визначити їх замовником по 
відповідним об’єктам. 
 
Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 

Відсутній – Кіч І.В.



4 
 

ЗА – одноголосно
Підсумки голосування: Рекомендації № 1 додаються 

 
СЛУХАЛИ: 2. Про інформацію Служби автомобільних доріг у 

Миколаївській області стосовно: 
стану виконання ремонтних робіт у 2021 році на автомобільних дорогах 

державного значення, плану робіт на 2022 рік, проблемних питань; 
необхідності встановлення та облаштування майданчика ГВК (перед 

Баштанським кільцем, рухаючись з м. Новий Буг); 
необхідності встановлення світлофорів та відповідних дорожніх знаків у 

с. Возсіятське Єланецької селищної територіальної громади та на автомобільній 
дорозі державного значення Т-1507 при в’їзді у м. Очаків. 

Інформує: Невеселий Владислав Валерійович – заступник 
начальника Служби автомобільних доріг у 
Миколаївській області.

У обговоренні взяли 
участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза 
О.В.,                    Порхун В.М., Миронова В.А., 
Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов 
А.В.

 
Депутат обласної ради Олабін В.В. запропонував рекомендувати Службі 

автомобільних доріг у Миколаївській області розробити до кінця 2021 року 
проєкт реконструкції проїзду на ділянці автомобільної дороги державного 
значення Н-24 в районі залізничного переїзду в с. Лукашівка Первомайського 
району та провести усі необхідні ремонтні роботи на зазначеній ділянці  
у 2022 році. 
Проведено голосування. За одноголосно 
Підсумки голосування: Підтримати пропозицію Олабіна В.В. 

 

Головуючий запропонував рекомендувати Службі автомобільних доріг у 
Миколаївській області спільно з Південним міжрегіональним управлінням 
Укртрансбезпеки розробити план розміщення площадки для встановлення 
габаритно-вагового комплексу на автомобільний дорозі державного значення 
Н-11. 
Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 

Відсутній – Кіч І.В., Талпа М.В.                    
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Крет Ю.В.) 

Підсумки голосування: Рекомендації № 2 додаються 
 

СЛУХАЛИ: 3. Про інформацію Чорноморсько-Азовського 
міжрегіонального управління Державної служби морського та річкового 
транспорту України стосовно:  

відкриття річкової навігації та баз-стоянок маломірного флоту у 
Миколаївській області; 
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процесу видачі свідоцтва на управління маломірним флотом у 
Миколаївській області (створення відповідних комісій).   

Інформують: Гопанчук Євген Миколайович - начальник  Чорноморсько-
Азовського міжрегіонального управління. 
Середа Юрій Петрович – старший державний інспектор 
відділу державного нагляду за безпекою на морському та 
річковому транспорті Чорноморсько-Азовського 
міжрегіонального управління.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Миронова В.А., Порхун В.М., Олабін В.В., Талпа М.В., 
Шульгач С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній –1 (Кіч І.В.) 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Рекомендації № 3 додаються. 
 
СЛУХАЛИ: 4. Про проблемні питання та шляхи їх вирішення        

ДП «Миколаївський облавтодор». 
Інформує: Куклін Леонід Олександрович – директор департаменту 

економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Миронова В.А., Порхун В.М., Олабін В.В., Шульгач С.В., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Кіч І.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Рекомендації № 4 додаються. 
 

 
 
 

Голова постійної комісії                                                                          Іван КУХТА 
 
 
 
Секретар постійної комісії                                     Юрій КРЕТ
 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
Від 19 квітня 2021 року Миколаїв № 1
 
 
Про інформацію управління інфраструктури 
облдержадміністрації   щодо: 
стану використання коштів субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам на 
ремонт автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення; 
пооб’єктного розподілу коштів державної 
субвенції місцевим бюджетам на 
експлуатаційне утримання автомобільних доріг 
загального користування місцевого значення.
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. та враховуючи пропозиції депутатів 
обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Рекомендувати головам Синюхинобрідської, Мигіївської, 
Горохівської територіальних громад включити до порядку денного найближчої 
сесії питання стосовно передачі проєктно-кошторисної документації 
Державному підприємству «Агенція місцевих доріг Миколаївської області» та 
визначити їх замовником по відповідним об’єктам.  

2. Рекомендувати облдержадміністрації виділити додаткове 
фінансування на проведення ремонтних робіт на: 

ділянці автомобільної дороги загального користування місцевого 
значення від траси Р-75 до кільця у м. Первомайськ; 

ділянках автомобільних доріг комунальної власності, що є територією 
комунальних закладів Миколаївської обласної ради. 
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3. Рекомендувати облдержадміністрації надати на розгляд комісії 
пропозиції стосовно проєктування ремонтних робіт у Первомайському районі 
на 2022 рік.  

4. Підтримати звернення облдержадміністрації щодо погодження 
спрямування субвенції з обласного бюджету в частині виділення коштів 
Южноукраїнській міській територіальній громаді у сумі 1500,00 тис. грн та 
Врадіївській селищній територіальній громаді у сумі 2000,00 тис. грн. 
Пункт стосовно виділення коштів Миколаївській міській громаді у сумі     
1800,00 тис. грн не підтримано. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 19 квітня 2021 року Миколаїв № 2
 
Про інформацію Служби автомобільних доріг у 
Миколаївській області стосовно: 
стану виконання ремонтних робіт у 2021 році на 
автомобільних дорогах державного значення, 
плану робіт на 2022 рік, проблемних питань; 
необхідності встановлення та облаштування 
майданчика ГВК (перед Баштанським кільцем, 
рухаючись з м. Новий Буг); 
необхідності встановлення світлофорів та 
відповідних дорожніх знаків у с. Возсіятське 
Єланецької селищної територіальної громади та 
на автомобільній дорозі державного значення 
Т-1507 при в’їзді у м. Очаків.
 

Заслухавши інформацію заступника начальника Служби автомобільних 
доріг у Миколаївській області Невеселого В.В. та враховуючи пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Рекомендувати Службі автомобільних доріг у Миколаївській 
області: 

спільно з Південним міжрегіональним управлінням Укртрансбезпеки 
розробити план розміщення площадки для встановлення габаритно-вагового 
комплексу на автомобільний дорозі державного значення Н-11; 

розробити до кінця 2021 року проєкт реконструкції проїзду на ділянці 
автомобільної дороги державного значення Н-24 в районі залізничного переїзду 
в с. Лукашівка Первомайського району та провести усі необхідні ремонтні 
роботи на зазначеній ділянці у 2022 році.  
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 19 квітня 2021 року Миколаїв № 3
 
Про інформацію Чорноморсько-Азовського 
міжрегіонального управління Державної служби 
морського та річкового транспорту України 
стосовно:  
відкриття річкової навігації та баз-стоянок 
маломірного флоту у Миколаївській області; 
процесу видачі свідоцтва на управління 
маломірним флотом у Миколаївській області 
(створення відповідних комісій).
 

Заслухавши інформацію Гопанчука Євгена Миколайовича - начальника  
Чорноморсько-Азовського міжрегіонального управління та Середу Юрія 
Петровича – старшого державного інспектора відділу державного нагляду за 
безпекою на морському та річковому транспорті Чорноморсько-Азовського 
міжрегіонального управління та враховуючи пропозиції депутатів обласної 
ради, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

 
Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації спільно 

з Чорноморсько-Азовським міжрегіональним управлінням розробити Правила 
користування маломірними (малими) суднами на водних об’єктах 
Миколаївської області та до 01 липня 2021 року про проведену роботу 
проінформувати обласну раду.  
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 19 квітня 2021 року Миколаїв № 4
 
Про проблемні питання та шляхи їх вирішення 
ДП «Миколаївський облавтодор».
 

Заслухавши інформацію Колосовського Олександра Михайловича – т.в.о. 
директора ДП «Миколаївський облавтодор» та враховуючи пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

 
Інформацію надану директором підприємства із проблемних питань взяти 

до відома.  
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 
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